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Zápis z ustavujícího jednání Školské rady při ZŠ Rosice 

Zasedání Školské rady číslo: 2 

Datum konání: 13. 1. 2015 

Za zřizovatele byli přítomni:  

Mgr. Jaroslav Světlík 

Mgr. Josef Smékal 

Bc. Eva Veverková 

Za zástupce rodičů byli přítomni: 

MUDr. Šárka Dolníčková  

Dan Petřivalský 

Helena Veverková – příchod v 15.40 

 

Za pedagogické pracovníky byli přítomni: 

PaedDr. Jaroslava Kroupová 

Mgr. Pavla Šoltésová 

Ing. František Pokorný 

Omluveni: 0 

Jednání svolal ředitel školy: 

Mgr. Petr Řezníček 

 

Program zasedání: 

1. Zahájení ustavujícího zasedání ŠR   

2. Schválení programu zasedání 

3. Určení zapisovatele a ověřovatele 

4. Schválení jednacího řádu 

5. Volba předsedy ŠR 

6. Úkoly ŠR ve smyslu zákona č. 561/20004 Sb. 

7. Projednání a schválení Školního řádu ZŠ Rosice 

8. Stanovení termínu další schůzky 

9. Diskuse 

ad 1) Jednání bylo zahájeno v 15:00 hodin panem ředitelem Mgr. Petrem Řezníčkem, který 

přivítal všechny přítomné a popřál jim k jejich zvolení za členy Školské rady.  
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ad 2) Pan ředitel Mgr. Petr Řezníček konstatoval, že je přítomno osm z devíti členů školské 

rady a školská rada je usnášeníschopná. Paní Helena Veverková se omlouvala, že se k jednání 

připojí později. Pan ředitel seznámil členy ŠR s návrhem programu zasedání.  

Pro schválení programu - 8 členů 

Zdrželo se hlasování – 0  

Proti schválení – 0 

Nepřítomna – 1 (Helena Veverková) 

 

ad 3) Jako zapisovatel byla pověřena paní Kroupová, ověřovatelkou paní Šoltésová. 

 

ad 4) Projednání a schválení jednacího řádu: 

Pan ředitel zopakoval změny, které se do nového jednacího řádu promítly, a kterými se 

členové ŠR zabývali samostudiem a také na minulém zasedání. Pan Petřivalský dal ke zvážení, 

zda by nemohla zůstat usnášeníschopnost ŠR zachována místo navrhované nadpoloviční 

většiny, na 2/3 většinu, tak jak to bylo v původním jednacím řádu. Ostatní členové se 

přiklonili k usnášeníschopnosti ŠR při nadpoloviční většině přítomných. Výsledky hlasování: 

Pro schválení jednacího řádu – 8 členů 

Zdrželo se hlasování – 0  

Proti schválení – 0 

Nepřítomna – 1 (Helena Veverková) 

Jednací řád ŠR byl schválen.  

 

ad 5) Volba předsedy ŠR 
Pan ředitel předložil dva návrhy na předsedu ŠR, které zazněly již na minulém zasedání. Pan 

Petřivalský navrhl Mgr. Josefa Smékala, paní Kroupová podala návrh za školu, kde 

kandidátem na předsedu ŠR je Ing. František Pokorný. Je to kandidát, který má již s funkcí 

zkušenosti. Pan Smékal se omluvil, že vzhledem k pracovnímu vytížení by nerad přibíral další 

povinnosti a podpořil návrh p. Kroupové, že by bylo praktické, aby předseda byl ze školy. 

Výsledky hlasování: 

Pro pana Pokorného – 7 členů 

Zdrželo se hlasování – 1 člen (p. Pokorný) 

Proti – 0 

Nepřítomna – 1 (Helena Veverková) 

Pan Ing. František Pokorný byl zvolen předsedou ŠR. 

 

ad 6) Úkoly ŠR ve smyslu zákona č. 561/20004 Sb 

Další jednání již řídil nově zvolený předseda. Pan Pokorný seznámil členy s paragrafem 167 a 

168 školského zákona, který se týká úkolů ŠR. Pan ředitel upozornil, že se chystá novela 

školského zákona, kde budou zakotveny i některé menší změny v pravomocech ŠR. 

ad 7) Projednání a schválení Školního řádu ZŠ Rosice 

Návrh školního řádu, se všemi připomínkami, které členové ŠR přednesli, byl schválen 

pedagogickou radou dne 19. 11. 2014. Další připomínky nebyly.  

Výsledky hlasování: 
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Pro schválení školního řádu – 8 členů 

Zdrželo se hlasování – 0 člen 

Proti schválení – 0 

Nepřítomna – 1 (Helena Veverková) 

Školní řád ZŠ Rosice byl schválen. 

 

Příchod paní Heleny Veverkové 

 

ad 8) Stanovení termínu další schůzky. 

Předseda vytyčil program, který bude na pořadu dalšího jednání, a členové se dohodli na 

termínu 16. června 2015 v 15 hodin. 

  

ad 9) Diskuse 

P. Smékal položil dotaz, zda škola plánuje testování žáků 5. a 9. tříd. Odpověděl p. Řezníček, 

že ČŠI zrušila povinnost testování, ale ZŠ Rosice využila pro letošní testování klasické SCIO 

testy, aby škola i rodiče měli zpětnou vazbu. Zároveň upozornil na to, že na testování se hlásí 

jen opravdu kvalitní školy a potom výsledky nejsou zcela objektivní. ZŠ Rosice se v testování 

9. tříd umístila v průměru. 

Další dotaz přednesl opět p. Smékal. Týkalo se to opatření školy k zajištění větší bezpečnosti 

žáků, a zda se tato opatření promítla nějakým způsobem jako finanční zátěž. Pan Řezníček 

odpověděl, že opatření byla provedena již dříve. Všechny vchody do školy jsou 

monitorovány, do budovy byly zavedeny videotelefony. Paní H. Veverková sdělila, že dcera, 

která navštěvuje 1. třídu, v září jedenkrát přišla domů z družiny sama, že jí starší děti řekly, že 

na ni čeká maminka, která údajně telefonovala. Pan ředitel na to reagoval, že celou situaci 

prověří. Jiné podněty tohoto druhu od rodičů nebyly. 

Pan Smékal se dotázal, jak pokračuje spolupráce v informačních technologiích s pracovníky 

MěÚ Rosice. Pan Řezníček odpověděl, že ze strany školy je nyní spokojenost, že počítačový 

systém přes počáteční problémy funguje nyní bez problémů. 

Pan ředitel se zeptal, zda obec plánuje umístění kamer v okolí školy. Pan Světlík odpověděl, 

že město připravuje rozšíření kamerového systému a se školou se počítá. Zároveň doporučil, 

aby se škola také spojila s komisí pro bezpečnost, která byla nově zřízena po volbách do 

zastupitelstva.  

Paní H. Veverková upozornila na nebezpečí padajícího sněhu ze střechy školy před vchodem 

do školy. Pan Světlík sdělil, že se připravuje kompletní rekonstrukce střechy a umístění 

sněhových zábran.  
Jednání bylo ukončeno v 16:10 hod. 

Další termín zasedání byl určen na 16. června 2015 v 15 hod. 

 

Zapsala:           Kroupová 

Zápis ověřila:    Šoltésová 


